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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "A KEOP forrásból kifizetett Elios-számlák miért nem 
kerültek kiküldésre az EU részére?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Schanda  Tamás  János,  az  Innovációs  és  Technológiai  Minisztérium államtitkára  a  "Mi  alapján
választják ki a magyar költségvetésből finanszírozott beruházásokat, amik a források 10 százalékát
fedik le? II." című, K/8658. számú írásbeli választ igénylő kérdésemre adott válaszában megmutatta
mennyit is ér. Én aggódnék az ön helyében, mert saját vezetője ellen beszélt, mikor a következő
információkat osztotta meg velem:

„Az Önök kormányával ellentétben a Fidesz-KDNP kormány nem válogat a projektek között.”

Mondjuk a kormány - úgy tűnik - nem is válogat, hanem kijelöli, kik nyerhetik meg a forrásokat.

Kérdezem Önt:

A KEOP forrásból kifizetett Elios-számlák miért nem kerültek kiküldésre az EU részére?

Budapest, 2020. január 23.
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